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In het seizoen 2014/2015 heeft het bestuur van de bewonersvereniging zes maal 
vergaderd. Vanuit het bestuur hebben de verschillende bestuursleden regelmatig 
contact gehad met ambtenaren van de Gemeente cq de stadsdeelcommissie, 
voorlichtingsbijeenkomsten bijgewoond en overlegd met . Daarbij zijn onder meer de 
volgende onderwerpen aan de orde geweest:  

1.Sinds de Klankbordgroep Noorderpark is opgeheven, is er door de Gemeente achter 
de schermen gewerkt aan een visienota. Tot nu toe hebben we deze nota nog 
niet gezien, maar op 19 september is er een ‘Avond van het Noorderpark’ waar 
alle omwonenden voor zullen worden uitgenodigd en waar de plannen voor het 
Noorderpark en de nieuwe brug worden gepresenteerd. Het ontwerp voor de 
nieuwe brug over het NH kanaal is door verschillende instanties 
becommentarieerd en daarna vastgesteld. In de herfst van 2015 zijn aan 
weerszijden van het NH-kanaal twee grote zandlichamen aangelegd. De 
aanbesteding van de bouw zal waarschijnlijk binnenkort plaatsvinden. De 
planning is dat de bouw in juni 2017 klaar moet zijn. 

2.Daarnaast is er inmiddels duidelijkheid gekomen over de rol van het Noorderpark in 
het ‘evenementenbeleid’ van de Gemeente. Jaarlijks mogen er twee grotere 
evenementen komen, zoals het Noorderparkfestival, en daarnaast zijn enkele 
kleinere activiteiten toegestaan bij de Gele en Roze tanker, bij het 
Noorder(zwem)bad en bij de Noorderparkkamer. Voorlopig is het plan van het 
Plastic Paviljoen van tafel. De Trust blijft zich opwerpen als coördinator van  
evenementen in en om het Noorderpark. Dat heeft geleid tot affiches met een 
overzicht wat – waar gebeurt. Daarnaast beschikt de Trust over een algemene 
vergunning, waarmee spontane initiatieven wat sneller van de grond kunnen 
komen. Dat leidt er overigens wel eens toe dat bewoners laat en onduidelijk 
geïnformeerd worden over lawaaierige activiteiten.  

3. Intussen is Café De Ruimte verdwenen uit Pand 270. Het pand van Café Noord-
Holland is afgelopen jaar grondig gerenoveerd en gerestaureerd, en wordt 
behalve als kantoorpand ook aangeprezen als vastgoedcafe en vergaderlocatie. 

4.Het ’bootjesseizoen’ is dit jaar, na het overleg met onze ‘gebiedsmakelaar’ Marcia 
Meerum Terwogt, en na het vastleggen van nieuwe afspraken tussen provincie en 
Gemeente over handhaving, wat rustiger begonnen dan vorige jaren. Toch was er 
ook weer een vervelend incident. In de zomer meerde een ‘stadsnomade’ zijn 
bootje aan het eilandje bij het Volewijksparkje/kop Buiksloterdijk. Door plaatsing 
van een tent en zijn vervuilende en onhebbelijke gedrag riep hij de nodige irritatie 
op. Na herhaald klagen en aandringen van verschillende kanten heeft 
Handhaving eind augustus ingegrepen en zijn boten en tent inmiddels 
verdwenen. Het aantal bootjes aan de overkant is gehalveerd, maar het blijft 
opmerkelijk hoe zij zich regelmatig in de luren laten leggen door hardnekkig 
terugkerende zwerfbootjes. Met Marcia Meerum Terwogt vindt in de week na de 
Jaarvergadering overleg plaats over het versimpelen van de meldingsprocedure 
en versnellen van de Handhaving. 



5.De achtersloten langs het oostelijke en westelijke deel van de Buiksloterdijk zijn weer 
enigszins opgeschoond, maar van een grondige dregactie is dit jaar nog geen 
sprake geweest. Naast het schonen en dreggen van beide achtersloten hebben 
we opnieuw met de gemeente overlegd over het herstellen van de verbinding van 
de achtersloot met de Banne. De gemeente heeft aangegeven dat, als wij met 
een betaalbare en houdbare oplossing komen, zij bereid zijn om een overhaal te 
maken tussen de achtersloot aan de noord/westzijde waardoor voor 
bootjesbezitters aan die kant er weer een doorvaart komt naar het Twiske.  

6.De aanleg van een pijpleiding voor de stadsverwarming leidt tot aardig wat overlast. 
Niet alleen wordt er op meer plaatsen tegelijk gewerkt, maar bovendien is er 
zonder enig overleg op het terrein bij de Buiksloterkerk een groot zanddepot 
verrezen. Deze werkzaamheden zorgen voor veel afsluitingen van wegen in de 
omgeving. We hebben met de gemeente contact opgenomen om te horen hoe de 
planning eruit zit, en erop aan te dringen dat de overlast zo kort mogelijk duurt.  

7. In november 2015 werd het overleg met de Klankbordgroep CAN stilgelegd, en 
daarmee ook het overleg over de nieuwe plannen voor Elzenhagen-zuid. Toen we 
dit voorjaar verrast werden door plannen om het aantal woningen in Elzenhagen-
zuid te verdubbelen en de plannen snel door te drukken hebben we het initiatief 
genomen voor ELZO: het Elzenhagen Zuid Overleg van vier 
bewonersorganisaties: Elzenhagen-Noord, Loenermark, Ninteman en wij. Dit 
overleg heeft inmiddels 7 maal vergaderd. Door de combinatie van 
achtergrondinformatie, signalen van bewoners en kennis van Gemeentelijke 
procedures, vullen de deelnemers elkaar goed aan. Eind mei en begin september 
hebben we een brief met onze bezwaren aan de Gemeente gestuurd, en 
tweemaal ingesproken tijdens een commissievergadering om onze bezwaren 
kenbaar te maken tegen de slordige procedure, de haastige planning, de 
verdubbeling van de woningbouwplannen, de veel te grote dichtheid en hoogte 
van de woningbouw, de gebrekkige aansluiting bij het karakteristieke 
Waterlandse karakter en de problemen die zullen ontstaan bij de twee 
verkeersontsluitingen (botonde en Ijdoornlaan). Nadat wij tweemaal met 
ambtenaren hadden overlegd, hebben op 5 september alle bewoners van Noord 
kennis kunnen nemen van de plannen voor CAN en Elzenhagen-zuid. Tijdens de 
Jaarvergadering horen we graag uw mening over deze plannen.  

8.In het afgelopen jaar zijn er geluidsschermen geplaatst langs de S116/Nwe 
Leeuwarderweg. Op zich een goede zaak – ware het niet dat voor het gedeelte 
ter hoogte van het Nintemanterrein en de Buiksloterdijk een scherm geplaatst is 
van slechts 1 meter hoogte. Het stadsdeel heeft alleen gelet op de vormgeving – 
en de Dienst Metro gaat uit van een normatieve geluidsbelasting die hoger is dan 
afgesproken. Procedureel viel hier niets meer aan te doen, ondanks een goede 
poging van de Damesbende om via de rechter hierin beweging te krijgen. In de 
laatste bestuursvergadering is afgesproken dat we in de herfstvakantie een 
oproep doen aan mensen om ’hangklimop’ boven langs de stalen damwanden te 
planten, die onder de schermen door kan groeien, en die kan zorgen voor enige 
extra geluidsdemping (en voor een fraaier aanzien van de wanden!). Tijdens de 
Jaarvergadering op 12 september zullen we bewoners oproepen om hieraan mee 
te doen. Kees Alberts en Alvaro Manzanares zullen, in samenwerking met Melvin 



Stigter en Nanny van Aken, hierin het voortouw nemen. 
9.Met de Feestcommissie hebben we dit jaar regelmatig contact, met name via ons 

bestuurslid Alvaro Manzanares die ook lid is van de feestcommissie, en via 
Willem van Heiningen. De feestcommissie is weer lekker actief geweest en zal ter 
vergadering mondeling verslag doen. Wij willen voor volgend seizoen graag 
overleggen of er ook nieuwe initiatieven te nemen zijn. 

10.In de afgelopen periode is gesleuteld aan de website. De homepage is vernieuwd en 
ziet er nu een stuk overzichtelijker uit. Voortaan willen we vaker via de email  
korte nieuwsberichten verzenden, die vervolgens weer verwijzen naar wat 
langere artikelen en nota’s op der website. We hopen dat we zo de communicatie 
wat kunnen versnellen en verbeteren. 

Amsterdam, september 2016. 

Namens het Bestuur van de Bewonersvereniging Buiksloot, 

Pieter Hettema 


